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Pan
Marek Wojtkowski
Prerydent Miasta Wloclawek

zwracam sig z uprzejma prosb? w imieniu mieszkaric6w

osiedla Kazimierza wielkiego o zamontowanie swiatel

zprryciskiem na z}danie prry sl<rzylowraniu ulicy ostrowskiej

zulic?14 Pulku Piechoty. W poblitu znajduj4 sig przedszkola

i Szkola Podstawowa ffi 2, dlatego takie rozwipzanie zwigkszy

bezpieczeristwo pieszych , a szczeg6lnie dzieci i mlodziez, .

uprzejmie proszg Pana prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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